

BJELAŠNICA — Epreuves alpines — Hommes
 BJELAŠNICA — Alpine Events — Men
 BJELAŠNICA — Der Alpine Schilaul, Herren
 BJELAŠNICA — alpsko smučanje, muškarci



L'ample massif montagneux de Bjelašnica la moitié de l'année est couvert de neige, dont l'épaisseur souvent dépasse deux mètres. Sur ses pentes il y en a en total 8345 mètres de pistes de descente, du slalom et du slalom géant comprenant la superficie de 692.280 m². Près de ces pistes on trouve un télé-siège à trois places, un télé-siège à deux places, ainsi que trois téléskis.

Deux voies de communication modernes, une par Krupac, et l'autre par Hadžići, relient ces lieux de compétitions au centre de Sarajevo.

The wide-spread mountain massif of Bjelašnica remains for a half of the year under the snow layer, whose thickness often exceeds even two meters. On the perfect slopes of Bjelašnica, there is a total of 8345 meters of the Downhill, Giant Slalom and Slalom runs on the area of 692.285 m². Along the runs, there is one three-chair lift, one two-chair lift and three ski-lifts.

Two modern communication lines, one via Krupac and the other one via Hadžići, connect these Olympic venues with the centre of Sarajevo.

BJELAŠNICA, erweiterter Gebirgsmassiv ist ein halbes Jahr unter der Schneedecke, die oft 2 m Dicke überschreitet.

Auf den idealen Bergabhängen von Bjelašnica sind insgesamt 8345 m von Abfahrtstrecken, Riesenslalom und Slalom Strecken auf der Fläche von 692.280 m². Längst der Strecken sind ein Dreiliftsessel und ein Doppelliftsessel sowie drei Schischlepplifte.

Zwei moderne Verkehrslinien, eine über Krupac und die andere über Hadžići verbinden zwei olympische Kampfstätten mit dem Stadtzentrum.

Razgranati planinski masiv Bjelašnice nalazi se pola godine pod snježnim pokrivačem, čija debljina prelazi često i dva metra. Na idealnim padinama Bjelašnice ima ukupno 8345 metara staza za spust, veleslalom i slalom na površini od 692.280 m². Uz staze su jedna trosjedišnica i jedna dvosjedišnica, kao i tri ski-lifta.

Dvije savremene komunikacije, jedna preko Krupca, a druga preko Hadžića, povezuju ova olimpijska borilišta sa centrom Sarajeva.

